
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 



Rečník 0  
Prosím uviesť do zasadacej miestnosti Moniku Valášikovú, dobrý deň, vítam vás. Áno, nech sa 
páči. V podstate sa u nás. Pani doktorka, rovno vám odovzdávam slovo. Za účelom stručnej 
prezentácie svojej osoby.  

Rečník 4  
Dobrý deň.  

Rečník 19  
Vážená pani.  

Rečník 4  
Predsedníčka Súdnej rady, vážené členky a členovia Súdnej rady. Volám sa Monika.  

Rečník 19  
Valášková.  

Rečník 4  
A môj profesný životopis je veľmi jednoduchý, pretože od skončenia vysokej školy žien               
a pracujem v justícii, vysokú školosť skončila na Právnickej fakulte Univerzity Komenského         
v Bratislave.  

Ktorú som absolvovala v roku 9 8 9 a na začiatku svojej profesionálnej kariéry som sa venovala 
obchodnému právu, nastúpila som kateľka na štátnu arbitráž, kde po dvojročnej čakateľskej dobe 
som.  

Aa tak trošku skúku.  

Normálne mám Peru a zhruba odvtedy, že zhruba od 1.  1. 9 2 som zostala sudkyňou Krajského 
súdu v Bratislave, som pôsobila asi 15 rokov ako samosudkyňa a vybavovala som obchodnú 
právnu agendu, neskôr potom po nejakej získanej praxi som sa stala aj členkou prvostupňových 
senátov obchodných a potom aj členkou bola senátu a v súvislosti s takými neustálymi zmenami 
o.  s.  p. teda vtedy ú dochádzalo neustále k takému presunu tej obchodnoprávnej agendy            
na okresné súdy  

Rečník 19  
A v dôsledku toho.  

Rečník 4  
Došlo aj k presunu niektorých sudcov z obchodnoprávnych kolégií na správne v Bratislave, kde 
sa to, sme boli presunutí, ale teda dobrovoľne presunutí na správne kolégium. Medzi nimi som 
teda bola aj ja, čiže zhruba od roku 2 7 som potom pracovala ako Votanka v senáte právneho 
kolégia, neskôr asi po dvoch rokoch som výberovým konaním a stala som sa predsedníčka senátu 
a potom od 1.  3. 2 0 17 som po úspešnom absolvovaní výberového konania na Najvyšší súd 



Slovenskej republiky sa stala členkou kolégia správneho na Najvyššom súde, kde som teda 
dospela znova ako potomka a výberovým konaním na trestný senát.  

Dnes pôsobím ako riadiaca predsedníčka senátu na Najvyššom správnom súde.  

A okrem toho členkou súdneho senátu v Slovenskej advokátskej komore a popri tej činnosťnosti 
absolvovala teda doktorandskej služby na právnickej fakulte sme nia.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne a otváram rozpravu a ešte Pružine.  

Rečník 3  
Ďakujem za slovo, ahoj Monika. Monika Valášiková je moja spolužiačka z vysokej školy. 
Zopakujem asi to isté, čo pri predchádzajúcej kandidátke. Kto? Ak nie takéto sudkyne, ktoré 
vlastne majú úplne rovnakú genézu, prešli si justíciou, tým, čím si má v súčasnej dobe podľa mňa 
prejsť každý nový sudca, ale zákonná úprava to neumožňuje. By mal byť členom skúšobných 
komisií, ak nie osoba, ktorá sa skutočne 20 rokov venuje už na najvyššej súdnej inštancii 
jednému odvetviu práva a zároveň spĺňa to, čo, o čom sme sa rozprávali, že spĺňajú viacerí 
sudcovia v Bratislave alebo všetci tú nevyhnutnú špecializáciu, keďže 20 rokov špecializovaná. 
Naprávko a ako dlhoročná správkarka na rozdiel od iných prešla aj na Najvyšší správny súd.        
S touto výbavou. Čiže za mňa jednoznačne a Nemaj Trému.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne, Marián Fečík.  

Rečník 9  
Je to také déja ve. Opäť ma aj ešte predbehla a povedala. To isté ja zopakujem aj pri Monike, tak 
ako pri Anke to isté. Je to výrazná justičná autorita na poli správneho súdnictva, rovnako 
skúšobná komisárka. Vážim si ju aj ako človeka, takže platí úplne to isté ako pri predchádzajúcej 
kandidátke. A ja vás prosím. Ohla.  

Rečník 0  
Ďakujem. Magdaléna Hromcová.  

Rečník 19  
Ďakujem za slovo. Tak ja takisto sa pripájam aj pani doktor, pani doktorka ejše, pretože dnes aj    
k maršovi peík povie a takisto aj pri doktorke Hatallovej chcem povedať, že takisto pani 
doktorkou ústavná kús ka, ktorý sme aj vo výberových komisiách. A tiež by bola škoda, keby 
justičná akadémia nezískala takého kvalitného.  

Rečník 0  
Ďakujem, Ľuddmila Joánivisová.  



Rečník 14  
Takže ja sa opäť pripájam k pani doktorke Pružinec, aj k navrhovateľovi pani doktorky 
Valášikovej a myslím si, že justícia práve potrebuje takýchto sudcov, ktorí sú z praxe                    
a jednoducho majú svoje praktické zručnosti a skúsenosti.  

Rečník 19  
Aby mohli vychovávať.  

Rečník 14  
Budúcich sudcov.  

Rečník 19  
Ďakujem.  

Ďakujem. Dana Jelinková.  

Rečník 16  
Tematická a stručná. Naozaj všetko, čo tu odznelo aj z pozície nás prvostupňových správnych 
sudcov, platí absolútne podčiarkujem a teším sa, teším sa pre takéto veľmi pozitívne nominácie      
a výrazne prospešnú činnosť, verím tomu, že ako sudkyňa Najvyššieho správneho súdu má pani 
doktorka veľmi veľa aktivít a teším sa, že teda v rámci tej ekonómizácie času vlastne sa rozhodla, 
že bude časť toho svojho času venovať aj vlastne takejto činnosti, preverovaniu schopnosti           
a podieľať sa na novej, budúcej dobrej generácii správkárov.  

Ďakujem.  

Rečník 0  
Ďakujem. No uzavriem to, ako som povedala, aj na dňoch správneho súdnictva vo svojom 

príhovore, že rozhodne sa nebudem prihovárať odborníkom na správne právo nejakým 
čoobjímajúcim príhovorom, keď je evidentné a nikdy som sa tým netajila, že netuším, čo je to 
správne súdnictvo, ale Moniku Valašíkovú poznám ako človeka bez ohľadu na to, či viem alebo 
neviem posúdiť jej odbornosť, hoci teda už to, že tým kariérnym rastom postupne, postupne       
po tých schodíkoch sa dopracovala k Najvyššiemu správnemu súdu. Čiže to rešpektujem, že 
zjavne máte všetci pravdu, hlavne jej odbornosti, ale ako človeka ju poznám a je to 1 rovný          
a veľmi slušný človek. Takže toto je môj pohľad na ňu. Do rozpravy ďalej už nikto nie je 
prihlásený, ukončujem rozpravu a odovzdávam slovo predsedovi volebnej komisie, ktorý bude 
viesť hlasovanie a oznámiť výsledok, nech sa páči.  

Rečník 32  
Ďakujem, páčim. Návrh uznesenia Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu        
na voľbu kandidáta člena skúšobných komisiách na skúšobných komi, komisiu Akadémie 
Slovenskej republiky a jeho vypočutí zvolila za kandidáta na skúšobnej komisie pre oblasť 
správneho práva, správneho súdnictva, finančného práva Moniku Valáškovú, skupinu 



Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky. Prosím, hlasujme teraz.  

Rečník 32  
Ďakujem. Konštatujem, že hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady, zahlasovalo 
16, proti, nehlasoval nikto, zdržal sa rovnako nikto, uznesenie nebolo prijaté.  

Rečník 0  
Gratulujem a držím palce.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


